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και Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων 
 
 
 

Θέμα : Η αξιοποίηση στην αεροδασοπυρόσβεση των ελικοπτέρων SINOUK 
 

Με ιδιαίτερο ενδιαφέρον ενημερωθήκαμε από τον έντυπο τύπο ότι  για την 
αεροδασοπυρόσβεση φέτος θα έχουμε την υποστήριξη από δύο ελικόπτερα SINOUK και 
κατάλληλα εκπαιδευμένων πληρωμάτων. 

Δημιουργείται όμως εύλογα η απορία γιατί τα περασμένα χρόνια δεν είχαμε την 
συμμετοχή αυτών των μέσων γενικά στη δασοπυρόσβεση και δασοπροστασία. Τι 
άλλαξε εφέτος από πλευράς εισηγήσεων των ειδικών συμβούλων οπότε τα μέσα αυτά 
εκρίθησαν αξιόμαχα και κατάλληλα;  
 
Κατόπιν όλων αυτών, ΕΡΩΤΑΣΘΕ και ΠΑΡΑΚΑΛΕΙΣΘΕ να ενημερώσετε το Σώμα : 
 
1.Να δοθούν τα πορίσματα των επιτροπών που είχαν γνωμοδοτήσει το αντίθετο της 
χρησιμοποιήσεως των SINOUK. 
 
2.Οι γνωμοδοτικές επιτροπές ήσαν οι ίδιες; 
 
3.Εξασφαλιζεται η αποτελεσματικότητα της αεροδασοπυρόσβεσης με τη χρήση των 
SINOUK ; 
 
4.Με τη προμήθεια των SINOUK εδώ και τόσα χρόνια προφανώς είχαν αγορασθεί και οι 
κάδοι ρίψεως νερού. Τί ήταν αυτό που επί τόσα χρόνια η αεροπορία στρατού δεν 
συμμετείχε τουλάχιστον ενεργά στην αεροδασοπυρόσβεση; 
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